中油国际管道公司



中油国际管道公司是中国石油旗下的海外油气管道专业化公司。下辖 11 家公司,业务范围覆盖乌兹别克斯坦、哈萨克斯坦、塔吉克斯坦、吉尔吉斯斯坦、缅甸、中国六国。管理运营 6 条天然气管道和 3 条原油管道,建有一座 30 万吨级马德岛原油码头,管道里程逾 1.1 万公里,年油气输送能力 1.05 亿吨油当量。公司成功开拓西北、西南两大能源战略通道,为保障国家能源供应、优化能源消费结构和建设"美丽中国"发挥重要作用,深化我国与中亚、东南亚地区的能源合作,成为"一带一路"倡议的先行者和践行者。

SINO-PIPELINE International

SINO-PIPELINE International (SPI) is a CNPC company specializing in overseas oil & gas pipeline operation. It runs 11 subsidiaries, business of which covers six countries including Uzbekistan, Kazakhstan, Tajikistan, Kyrgyzstan, Myanmar and China. SPI is currently managing 6 natural gas pipelines, 3 crude oil pipelines and 1 crude oil port in Made Island, which is capable of receiving VLCCs up to 300,000 DWT. All the pipelines add up to over 11,000 kilometers in length, with an annual oil & gas transmission capacity of 105 MTOE. SPI has built two major strategic energy corridors on the Northwest and Southwest of China. It is playing a pivotal role in securing China's energy supply, optimizing national energy consumption structure, as well as echoing the nation's call on Building a Beautiful China. As a pioneer and loyal practitioner of the "Belt and Road" Initiative, SPI, by its unrelenting efforts, is continuously contributing to the deepening of China's cooperation with Central Asian and Southeast Asian nations in the energy sector.



中油国际管道公司中国-中亚天然气管道 THE CENTRAL ASIA-CHINA GAS PIPELINE-1



中油国际管道公司中国-中亚天然气管道 THE CENTRAL ASIA-CHINA GAS PIPELINE-2



中油国际管道公司中哈原油管道输油泵站 Oil pumping station of KAZAKHSTAN- CHINA CRUDE OIL PIPELINE



中油国际管道公司中缅管道马德岛 30 万吨级原油码头 Crude oil port in Made Island, with receiving capacity up to 300,000 DWT, MYANMAR -CHINA OIL & GAS PIPELINE